
Genarps lokalavdelning

Protokoll Styrelsemöte
Friluftsfrämjandet Genarp 2023-11-23
Plats: Kyrkstugan 19.00
Närvarande: Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Helene Hansson, Therese Omme, Peter
Ohlsson, Johanna Petersen, Napoleon Truedsson, Jenny Planell

1. Öppnande av mötet

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Helene Hansson till justerare.

4. Föregående protokoll
Hjullagret kunde inte lagas av Johannas kontakter, vi får höra med någon i
byn som kan laga det i januari eller februari. Det är även glappkontakt till
belysningen som behöver ses över.
Therese har frågat de tilltänkta till valberedning utan att ha fått något svar från
dem, hon ska följa upp det.
GFU ska ha boll-tematräff den 15/12, vi har tackat nej till att hjälpa till med
den eftersom det inte är inom vårt område. Vi tänker att vi istället ska hålla i
en träff till våren med tema friluftsliv.

5. Årsplanering
Mörkerrundan 28 oktober. Återblick
Det blev ett riktigt bra resultat på ca 11 000:- på årets runda. Tack vare att
rundan höll på under 1,5 timme blev det lite mindre kö vid starten och ett
jämnare flöde av människor. Det var väldigt fint med tända marschaller ut ur
byn, längs med Sandvägen och fram till starten.
Ljus i Genarp 2 december
Lufsare -10 säljer krabbelurer. Christel är med och hjälper till, fixar profilkläder
att hänga upp i boden och har även förberett Mullesagans runda som ska
vara i Fjärilsparken.
Valborg fråga 13 gruppen
Vi tillfrågar dem efter jul.

6. Ledarkläder 2024
Helene kunde glädjande berätta att vi har fått bidrag från De lekande barnens
fond för att kunna köpa ledarkläder. Peter har tagit fram ett bra förslag på en
blå och fin Haglöfsjacka som han tar hem ett par storlekar av, så vi kan prova
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i januari och sen lägga beställning under v10. Vi broderar vår logga med
"Genarp" på ärmen. Peter gör namnlista på ledarna som ska få en jacka.

7. Vita slingan
Jenny Gustavsson ska kontakta Henrik Tham för att stämma av att vi även tar
hand om besiktningen av den biten av slingan som ligger på hans mark på
vägen mot Risen. Jenny är väldigt tacksam över att hon nu har en bra kontakt
med oss angående tillsynen av slingan. I framtiden kanske det skulle kunna
bli aktuellt att vi söker medel för att kunna göra ett slags underhållsarbete mot
en större ersättning.

8. Marknadsföra röstningen för vindskydd som medborgarförslag
Vi försöker sprida att det ska röstas på detta förslag bland övriga
lokalavdelningar i Lunds kommun, samt sätta lappar på ICA, Coop, på Blåa
boden m.m. Vi pausar med att verkligen göra detta arbetet tills det går att
rösta på förslaget.

9. Knytte -21 - Föräldrar till denna årskull har hört av sig att de är intresserade
av att starta upp till hösten.
Knytte -20 - En ny ledare är eventuellt på ingång som är på väg att flytta till
byn.
Knytte -19 - Har haft en bra termin och har avslutning nu till helgen.
Mulle -18 -
Mulle -16/17 - Gruppen har köpt in en egen fin terminspresent.
Strövare -15 -
Lufsare-13 -
Lufsare -12 - Tyvärr har en av ledarna bestämt sig för att sluta, Therese ska
kontakta de kvarvarande ledarna för att höra om deras planer framgent.
Lufsare -11 - På senaste träffen hade de karta- och kompassövning.
Lufsare -10 - Gruppen hade avslutning för två veckor sedan och planerar nu
fjällresan till sommaren.
TVM - De hade bokat gula stugan den 24/11 men det blir inställt pga för få
anmälda. Nu planerar de en klättringsträff härnäst.
Vuxenmulle -
Tipsrundan - Har nu haft terminens sista runda och förmodligen blir det även i
år en runda som sitter uppe under jul och nyår.
MTB - Hade avslutning för två veckor sedan då varje grupp hade sin egen
avslutning istället för en stor gemensam, vilket fungerade bra.
SUP - Har haft sin avslutning som var på kanalen i Malmö. Uppslutningen har
varit lite sämre än föregående år, kanske ska vi göra om det till separata
träffar där man anmäler och betalar för varje tillfälle istället för hela terminen.
Gravel - De har haft avslutning och siktar på att köra vidare nästa termin
också. Det har däremot inte varit särskilt många deltagare som kommer just
från Friluftsfrämjandet.
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Vandring - Ställde in vandringen som var på Söderåsen pga storm. Till helgen
har de vandring på Järavallen.

10.Boka möten våren 2024
18/1
7/2
Årsmöte 6/3
11/4
16/5
13/6

11. Övriga frågor
Christel har sökt och fått tillstånd för granförsäljningen.
Bikefix har frågat oss om vi är intresserade av en mek-kurs, vilket vi tycker
hade varit intressant. Vidare diskussion om det längre fram.
5-6/10 2024 kommer Region Syd och Region Väst ha fortbildningshelg för
ledare i barngrupper på Tylöbäck i Halmstad.
Till årsmötet planerar vi att köpa en macka från Vismarlövs bagarstuga till
deltagarna.

Nästa möte 18 januari kl 19

12.Mötet avslutas
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet Justeras

Mats Hjerthén 2023-11-23 Helene Hansson 2023-11-23


